

學校：小學  
Schools : Primary



銅獎  
Bronze Award

## 浸信會沙田圍呂明才小學 Baptist (Sha Tin Wai) Lui Ming Choi Primary School

本校積極推動環保，將環保理念融入日常校園生活。本校從環境建設、行政管理、課程設計及環保活動各方面著手，培養學生與大自然謙和共處的生活態度。本校更與社區各界建立緊密夥伴關係，攜手推廣環保教育，為愛護地球出一分力。

Our school has always been fully committed to promoting green education and integrating green ideas into daily school activities. In order to nurture our students with a green vision and a proper attitude towards the nature, we adopt environmentally friendly practices in various aspects, such as building facilities, school management, curriculum design and educational activities. We also work closely with our community partners to play an active role in promoting environmental protection and caring for the Earth.



同學積極參與學校的分類回收活動，並捐贈月餅及舊玩具給有需要人士。  
Students actively participate in the recycling activities in school and donate mooncakes and old toys to people in need.



今年的年青農曆年華以「綠色」為主題。在設計攤位過程中，同學加深了對不同環保課題的認識。  
The topic of this year's Chinese New Year Carnival was 'Go Green'. Students have strengthened their environmental knowledge through designing the booths.



學生參加中環的環保活動及參觀水務署，學習節約資源的方法。  
Students joined activities organized by CLP and visited the Water Supply Department to learn how to conserve resources.



家長每天於學校的有機蔬菜園地協助耕種及定期舉辦家長工作坊，以推廣有機耕種。  
Parents help to plant vegetables and organize workshops regularly to promote organic farming.